

Title (en)

Hair dye impregnation method device for this method.

Title (de)

Verfahren zur Imprägnierung von Haarfärbestoffen und Vorrichtung für dieses Verfahren.

Title (fr)

Méthode d'imprégnation de colorants pour cheveux et son dispositif.

Publication

**EP 0251968 A2 19880107 (FR)**

Application

**EP 87480003 A 19870702**

Priority

CA 512944 A 19860702

Abstract (en)

The device consists in a substantially quadrangular small plate (10) with a central hinge which defines two half-small plates which can be folded against each other with their inner faces in a contiguous position, the inner face of each half-small plate displaying a textured, squared profile formed by a plurality of grooves (18) placed close to one another at right angles, a ridge (20) being defined between each pair of adjacent grooves (18); and removable barring means, for holding the small plate in a closed position, the two half-small plates then being stressed against each other; one of the half-small plates intended to receive dyeing gels at spot locations on its inner face and the other of the said half-small plates intended to receive a lock of hair of specific thickness in its grooves (18). The present invention relates to hairdressing techniques.

Abstract (fr)

L'invention a pour objet une méthode d'imprégnation de colorants pour cheveux et son dispositif. Le dispositif consiste en une plaquette (10) sensiblement quadrangulaire avec charnière centrale qui définit deux demi-plaquettes pouvant être rabattues l'une contre l'autre avec leurs faces intérieures en position contigüe, la face intérieure de chaque demi-plaquette révélant un profil quadrillé, texturé, formé d'une pluralité de sillons (18) rapprochés à angle droit les uns des autres, une crête (20) étant définie entre chaque paire de sillons (18) adjacents; et des moyens de barrure amovibles, pour maintenir la plaquette dans une position fermée, les deux demi-plaquettes étant alors contraintes l'une contre l'autre; une des demi-plaquettes destinée à recevoir sur des régions ponctuelles de sa face intérieure des substances colorantes en gels et l'autre desdites demi-plaquettes destinée à recevoir sur ses sillons (18) une mèche de cheveu d'épaisseur déterminée. La présente invention a trait aux techniques de coiffure.

IPC 1-7

**A45D 19/00**

IPC 8 full level

**A45D 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A45D 19/012** (2021.01)

Cited by

FR2984087A1; IT201900023601A1; US5228465A; GB2242357A; FR2905239A1; EP1897459A1; US8132576B1; US9949544B2; US9844253B2; WO2013093775A1; US6994097B1; US6820624B1

Designated contracting state (EPC)

AT DE ES FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0251968 A2 19880107**

DOCDB simple family (application)

**EP 87480003 A 19870702**